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Reunió Comissió d’Associacions 2022.11.22 

Acta 2-2022/23 

Lloc: Barcelona, UPF aula 20.049 

Data: 2022.11.22 

Hora d’inici: 18:30 

Hora d’acabament: 20:52 

Assistència: 

Tal com consta a l’acta d’assistència, son presents a la reunió les següents persones representant 

a les associacions mencionades a continuació: 

- Aritz Blanco, ESN Barcelona UPF 

- Alice Ehencea, Barcelona Debating Society 

- Ismael Berdié, FNEC 

- Xavier Lamarca Ferrés, European Union Society 

- Ada Font Burdoy, European Union Society 

- Pol Villaverde Cortadellas, L’Universitari 

- Nàdia Peña, Associació d’estudiants en defensa de l’educació pública 

- Clàudia Bruno, Associació d’estudiants en defensa de l’educació pública 

- Martina Roig, Plataforma Universitària pel Català 

- Martí Serra, AeFPE 

- Jan Falgueras Riu, Nostra Llengua 

- Laura Rivera Bergós, Time is up 

- Marina Grau Llaurador, deba-t.org 

- Alejandro Fernández Floro, S’ha acabat! 

- Hugo González Escarpa, S’ha acabat! 

- Amàlia Cillero Prandi, L’Universitari 

- Jordi Solsona Sanjuan, Associació de Representants Universitaris Independents de la 

Universitat Pompeu Fabra (AREI) 

- Marc Velasco, AIESEC 

També assisteixen de manera no presencial: 

- Muriel Riera, BDS 

- Paula Calvet, Pompeu Farra 

Ordre del dia 

0. Benvinguda 

- Anotació d’assistència 

- Presentació del Funcionament de la Sessió (acta, context...). 

1. Àmbits de millora 2022-2023 

- Pressupost restant i projectes 2022 

- Pressupost i projectes 2023 

2. Precs i preguntes 

Descripció de la sessió 

0. Benvinguda 

En Marc Velasco, representant dels estudiants dona la benvinguda als assistents, presenta l’ordre 

del dia i fa passar una pilota, una dinàmica amb la qual les associacions i els seus representants 

es presenten a tots els assistents. 
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1. Àmbits de Millora 2022-2023 

- Pressupost restant i projectes 2022 

Es presenta el pressupost d’aquet 2022 que podeu trobar a continuació i s’expliquen les partides 

de despeses del pressupost d’enguany i les que queden per executar, es demana col·laboració per 

encarar la campanya publicitària. 

 

Es presenten els dissenys de pamflets publicitaris per a repartir i penjar pel campus universitaris. 

Es proposa que els pamflets s’imprimeixen en anglès i en castellà a més d’en català, s’acorda que 

s’acabarà decidint pel grup de WhatsApp. 

Hi ha 200 euros per a despeses imprevistes. 

Pamflets i campanya publicitària s’acorda fer-ho a partir de gener per no coincidir amb el període 

d’exàmens. 

- Distribució de despatxos 

El representant dels estudiants explica que no ha obert el grup de WhatsApp donat que ja hi ha 

una proposta la qual es presenta als assistents. 

Aquesta és la proposta que es presenta als assistents: 

 

Europea Union Society manifesta que també sol·licita despatx, quan es va fer la proposta no 

existia tal associació. 
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A més, es manifesta que aquesta proposta no es conten totes les associacions, al formulari hi ha 

més associacions. Es busca i es projecta el formulari, hi ha 7 associacions sense despatx més 

Europea Union Society que no va respondre el formulari. 

Es proposa utilitzar el magatzem i la sala de reunions com a despatx. 

L’Universitari manifesta que si que s’utilitza la sala de reunions. 

ESN manifesta que el magatzem és útil. 

L’AREI diu que es pot dividir la sala de reunió en dos nous despatxos i que el seu ús ara tot i no 

ser inútil si que es pot considerar superflu. 

El representant de les associacions expressa que estudiarà la proposta i si es viable fer aquesta 

reconversió. 

Es proposa que les associacions sense despatx s’afegeixin a altres despatxos provisionalment, el 

PUC creu que 5 associacions en un mateix despatx es inviable. 

El SEPC manifesta que es millor no repartir les associacions al despatxos existents sinó que el 

que cal es pressionar més al SACU per trobar més espais. 

Associació d’Estudiants per l’Educació Pública demana canviar l’estratègia de pressió cap al 

SACU. AREI demana en quines vies de pressió cap al SACU estan pensant. 

Es fa un recés de 5 minuts. 

S’acorda distribuir provisionalment les associacions sense despatx i pressionar al SACU per 

trobar més espais, la proposta queda recollida a continuació. 

Es fa constar que hi ha despatxos on no hi ha espai suficient per totes les associacions, 

especialment el despatx 20.1E12, on SEPC, manifesta que Nostra Llengua no cabrà. Atès això i 

la falta de consens després d’un intens debat es proposa a votació que Nostra Llengua s’instal·li 

al 20.1E08, es sotmeten a votació les següents propostes:  

Primera proposta: 
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Segona proposta: 

 

Es procedeix a votació amb els següents resultats: 

Primera proposta: quatre (4) vots: EUS, ESN, FNEC, BDS. 

Segona proposta: dos (2) vots: PUC, SEPC. 

Abstenció: sis (6) vots: L’Universitari, AIESEC, Nostra Llengua, AREI. 

Es fa constar la proposta del SEPC de que Espurna Feminista que pugui votar sense assistir a la 

reunió o que s’uneixi a aquesta un cop començada la votació, l’AREI s’hi oposa en considerar 

que es improcedent que en una reunió d’un organisme públic un participant s’uneixi un cop ha 

començat una votació. Es resol contràriament la proposta. 

S’aprova la primera proposta per majoria simple, aquesta es passarà al grup de WhatsApp on totes 

les associacions podran votar si es tira endavant per portar-la al SACU a la vegada que es seguirà 

pressionant per l’obtenció de més espai per les associacions i la conversió de la sala de reunions 

en dos despatxos més. 

- Mostra d’Associacions 

Es compartirà el document de l’Ada Font, anterior estudiant en pràctiques del Consell 

d’Estudiants, sobre funcionament de la mostra d’associacions. 

L’Universitari fa constar que les dates de la comissió d’associacions (al febrer) son movibles. 

AREI fa constar en acta que les despeses de la Mostra han d’anar a càrrec del SACU per no ser 

un àmbit de representació estudiantil sinó de les associacions. 

L’Universitari demana que on no arribi el SACU pugui el CEUPF complementar el pressupost. 

2. Precs i preguntes 

No hi ha ni precs ni preguntes 
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Acords 

- S’acorda per consens i en cas de no haver-lo per votació per majoria simple tot allò descrit 

a la descripció de la sessió 

 

Exhaurida l’ordre del dia s’acaba la sessió de la comissió d’Associacions a vuit minuts de 

les nou de la nit, el contingut de la qual queda recollida en aquesta acta de 5 pagines. 
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